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سوژه روز

پلیتیــک فوتبال برای بازگشــت به آســیا
حمله بازیکن امید به جامعه فوتبال رأی به کناره گیری تیم های ایرانی از لیگ قهرمانان داد

؛ حالت عادی  کرانچار
نداشت

بعد از انتقادهای تندی که 
زلاتکو کرانچار، سرمربی سابق 

تیم امید از حمید استیلی 
داشت و او را کسی دانست که 
بازیکنان را به اشتباه در پست 

غیرتخصصی به میدان فرستاده 
است،  رضا شکاری، بازیکن تیم 

امید به حمایت قاطعانه از 
استیلی پرداخت و گفت: »من 

نمی دانم کرانچار چه جرأتی 
داشته که در مورد آقای استیلی 

صحبت کرده است. شما حق 
دارید مصاحبه کنید، ولی حق 

ندارید در مورد آقای استیلی 
صحبت کنید، چون اصلا در حد 

آقای استیلی نیستید. ایشان 
هم خیلی لطف داشت به شما 
وقتی سرمربی تیم ملی بودید. 

دومین مسأله این است  که 
ایشان راجع به پست های 

بازیکنان هم صحبت کرده و 
گفته که علی شجاعی را جای 
مناسبی بازی نداده اند. حالا 

جالب این است  که علی 
شجاعی را خودش در پست 

دفاع وسط بازی می داد! 
همچنین اردوهایی که ما 

می رفتیم، اصلا آقای کرانچار را 
شب ها در هتل نمی دیدیم. 

می دیدیم که بیرون می رفت، 
ولی نمی دیدیم کی برمی گردد. 

اصلا حالت عادی نداشت. همه 
چیز یادش می رفت. نمی دانم 

چه کاری می کردند.«

حسینی به هرتابرلین 
می رود؟

روزنامه ترکیه ای به بررسی 
انتقال احتمالی مجید حسینی 

به تیم هرتابرلین آلمان 
پرداخت. بعد از آنکه سرمربی 

ترابزون اسپور ترکیه در اقدامی 
عجیب اعلام کرد مدافع ایرانی 

خود را نمی خواهد، حالا 
گمانه زنی های زیادی درباره 

ح می شود.  مقصد او مطر
حسینی که طی روزهای گذشته 

در تمرینات ترابزون اسپور 
حضور یافته، در مسابقات این 

تیم شرکت نکرده است تا 
جدایی اش قطعی باشد. در 

چنین شرایطی روزنامه 
کارادنیزگازتا نوشته است: 

»تیم های خواهان مجید 
حسینی که قراردادش با تیم 
ترابزون اسپور در پایان فصل 
جاری سوپرلیگ ترکیه خاتمه 

خواهد یافت، رو به افزایش 
هستند. در این میان تیم 

هرتابرلین آلمان نیز پیشنهاد 
رسمی خود را به این مدافع 

ایرانی داد. بازیکنی که پیش از 
این پیشنهادهایی از اسپانیا و 
ایتالیا دریافت کرده بود. مجید 

حسینی پیشنهادهای رسیده را 
ارزیابی کرد، اما گزینه نهایی را 

باید ترابزون اسپور ترکیه 
انتخاب کند. مدافع 

بیست وسه ساله تنها در 
صورت اجازه سران این تیم 

است که می تواند به تیم دیگری 
انتقال یابد.«

 ]شهروند[ هیأت اجرایی کنفدراسیون فوتبال آسیا امروز تصمیم نهایی خود را درباره 
مصوبه کمیته مسابقات درباره محرومیت باشگاه های ایرانی از میزبانی مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا در شرایطی ویژه اتخاذ خواهد کرد. ایران موضع رسمی خود را درباره کناره گیری 
از مسابقات به AFC اعلام کرده است و همه نگاه ها به خروجی جلسه بسیار مهم کمیته اجرایی 
خواهد بود. البته همه امیدوار هستند مهدی تاج، نایب رئیس کنفدراسیون با ارتباطاتی که 
دارد، مقدماتی را فراهم کند که تصمیم کمیته مسابقات در این نشست وتو شود و میزبانی از 

تیم های ایرانی گرفته نشود.

برگزاری جلسه اضطراری با خروجی انصراف
همان طور که در بیانیه جمعه شب فدراسیون فوتبال در واکنش به تصمیم جنجالی 
کمیته مسابقات AFC اشاره شده بود،  صبح روز شنبه جلسه اضطراری برای تصمیم گیری 
درباره واکنش فوتبال ایران به این اتفاق در دفتر حیدر بهاروند، سرپرست فدراسیون فوتبال 
برگزار شد. در این نشست حمیداوی مالک باشگاه شهرخودرو،  محمدحسن انصاری فرد 
مدیرعامل پرسپولیس و مسعود تابش مدیرعامل سپاهان به همراه علی نژاد معاون ورزش 
قهرمانی وزارت ورزش حضور داشتند. در این نشست ضمن بررسی ابعاد مختلف این اتفاق 
برای فوتبال ایران به صورت رسمی تصمیم گرفته شد که در صورت تصویب تصمیم کمیته 
مسابقات کنفدراسیون فوتبال آسیا در هیأت اجرایی،  تمام تیم های باشگاهی ایران حضور 
در مسابقات این فصل از لیگ قهرمانان را تحریم کنند. در جلسه برگزارشده طبق اعلام رسمی 
سرپرست فدراسیون فوتبال احتمالات مختلف درباره تبعات این واکنش فوتبال ایران را 
طبق قوانین بررسی و تحلیل کرده اند. حیدر بهاروند گفته احتمالا جریمه 20 تا 30هزار فرانکی 
برای هر باشگاه در نظر گرفته خواهد شد، اما تصمیم نهایی را کمیته انضباطی AFC اتخاذ خواهد 
کرد. به هر صورت  اسپانسرهای کنفدراسیون فوتبال ایران برای برگزاری مسابقات باشگاه های 
ایرانی هم سرمایه گذاری هنگفتی داشته  اند و کناره گیری نمایندگان ایران ممکن است تبعات 
مالی برای نهاد حاکم بر فوتبال آسیا به همراه داشته باشد. به همین ترتیب در صورت رسیدن 
به چنین فضایی تا زمانی که AFC تصمیم نهایی را نگیرد، هیچ کسی به قطعیت نمی تواند بگوید 
جرایم چه خواهد بود. به هرحال برخی  کارشناسان هم معتقدند که احتمال دارد چهار باشگاه 
ایرانی با محرومیت های سنگین از سوی کمیته انضباطی کنفدراسیون روبه رو شوند و حداقل 

تا دو فصل بعد هم اجازه حضور آنها در مسابقات داده نشود.

مردم چه می خواهند؟
بررسی نتایج نظرسنجی و واکنش اکثر هواداران فوتبال ایران در فضای مجازی به خوبی 
نشان می دهد که آنها هم در صورت ندادن میزبانی به ایران به علت این تصمیم سیاسی 
عجیب و حیرت انگیز ترجیح می دهند تیم های محبوب شان از مسابقات انصراف بدهند و 
زیر بار حرف زور به علت کارشکنی  کشورهای عربی حاشیه خلیج فارس نروند. برخی از هواداران 
معتقدند همان زمانی که کنفدراسیون فوتبال آسیا تصمیم گرفت بازی نمایندگان ایران و 
عربستان در کشور ثالث برگزار شود هم ایران باید موضع محکم و تندی می گرفت و نباید زیر بار 

اجرای این تصمیم می رفت، اگر الان هم مصوبه احتمالی رسمی کنفدراسیون را بپذیرد، نه تنها 
اعتبار خود را از دست داده است، بلکه از همه نظر ضرر خواهد کرد. به این ترتیب واکنش های 
مردمی هم دست مدیران ورزش و فوتبال ایران را برای مقابله محکم با کنفدراسیون فوتبال 
آسیا بازگذاشت و اراده آنها را برای مخالفت با این تصمیم و کناره گیری بیشتر کرد. به هر صورت 
شاید برای نخستین بار است که در سال های اخیر در مورد موضوعی بسیار مهم اکثریت 

جامعه فوتبال با هم اتحاد و اتفاق نظر دارند. 

واکنش مدیران ورزش و فوتبال
واکنش مدیران فوتبال کشور به مصوبه کمیته مسابقات AFC هم در نوع خود جالب بود. 
محمدحسن انصاری فرد، مدیرعامل پرسپولیس گفته است: »قاطعانه می ایستیم و زیربار 
تصمیم AFC نمی رویم.« مسعود تابش، مدیرعامل باشگاه سپاهان هم روی مخالفت با 
تصمیم کمیته مسابقات کنفدراسیون فوتبال آسیا تأکید داشت. حمیداوی، مالک باشگاه 
شهرخودرو نیز گفت: »آقایان پیش بینی می کنند اگر قبول کنیم که در کشور ثالث به میدان 
برویم، این موضوع به بازی های ملی و سایر ورزش ها سرایت می کند. این موضوع، کیفیت 
و ارزش ورزش ما را کاهش می دهد، اما عزت، شرف و اقتدار ایران از هر رویداد ورزشی بالاتر 
است« گفتنی است در بیانیه مشترک چهار باشگاه نماینده ایران و فدراسیون فوتبال هم 
همین نظرات و تصمیم قطعی برای کناره گیری از مسابقات در صورت گرفتن میزبانی ایران 
ذکر شده بود. صحبت های رضا صالحی امیری یکی از بالاترین مقامات ورزش کشور هم در نوع 
خود بسیار مهم و قابل تأمل بود. رئیس کمیته ملی المپیک  گفته است: »این مسأله را باید 
در دایره جامع تری به عنوان دشمنی استکبار جهانی با انقلاب اسلامی ببینیم. امروز مسأله 
فوتبال و ورزش و رأی مسأله سیاست نیست. بخشی از فشار استکبار جهانی هم از طریق 
ورزش است و می خواهد نشاط را از مردم بگیرد و این موضوع بخشی از پروژه ناامیدکردن 
مردم است. همه می دانند که ما در فضای امنی قرار داریم و ایران از امن ترین کشورهاست. 
حادثه ای اتفاق افتاد و ایران هم رسما پذیرفت و ادامه آن دیگر انتقام جویی از مردم است. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا هم فاقد اقتدار است، نوعی قدرت نیابتی دارد و در فضای فعلی 
هیچ گونه اختیاری برای تصمیم گیری ندارد و به عنوان بازیچه استکبار جهانی عمل می کند.« 
صالحی امیری همچنین به صورت رسمی اعلام کرد: »ما برای اقتدار نظام هیچ تحقیری را تحمل 
نخواهیم کرد و اگر تصمیم AFC بر سلب میزبانی از تیم های ایرانی باشد،  قطعا در مسابقات 

شرکت نخواهیم کرد.«

آب پاکی رئیس موقت فدراسیون
»این تصمیم نه فوتبالی است و نه عاقلانه. ما جلوی این تصمیم می ایستیم.« حیدر 
بهاروند، سرپرست فدراسیون فوتبال با این مقدمه به عنوان نفر اول مدیریتی فوتبال 
کشور مخالفت صریح باشگاه ها با تصمیم سیاسی و غیرفوتبالی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
را اعلام کرد. حیدر بهاروند در اینباره تأکید کرد: »با این شرایط فکر می کنم هم جریمه شویم و 
هم محروم، اما با وضعیتی که داریم، اگر این ذلت را بپذیریم، بیشتر ضرر خواهیم کرد و به نفع 
فوتبال و ایران نیست. همان طور که می بینید مردم هم موافق شرکت کردن در مسابقات با 
این شرایط اعلام شده AFC نیستند و ما اجازه نمی دهیم با تصمیم های سیاسی اعتبار فوتبال 
ایران را زیر سوال ببرند و شک نکنید که کنفدراسیون فوتبال آسیا هم با شرکت نکردن ایران در 

مسابقات هزینه های سنگینی متحمل خواهد شد.«

تاج وارد عمل شد
فدراسیون فوتبال بعد از جمع بندی های صورت گرفته و رسیدن به تصمیمی مشترک 
نامه ای تند و تهدید آمیز برای شیخ سلمان، رئیس بحرینی کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال 
کرد و به آنها گفت در صورت گرفتن میزبانی، باشگاه های ایرانی در مسابقات شرکت نخواهند 
کرد. همچنین مهدی تاج، رئیس سابق فدراسیون فوتبال که نایب رئیس و عضو هیأت اجرایی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا نیز هست، تماس هایی با اعضای کمیته اجرایی برای مخالفت با 
این تصمیم کمیته مسابقات گرفته و از طرف دیگر نامه ای به شیخ سلمان نوشته است. حیدر 
بهاروند درباره محتوای نامه تاج به شیخ سلمان گفت: »جواب آقای تاج در واکنش به این رأی 

خیلی تند بود، چون از مشروعیت تیم های ما دفاع کرده است.«

تیم های بسکتبال با ویلچر و فوتبال نابینایان خط خوردند

سیاست کوچک سازی در پارالمپیک توکیو
، ایران نهایتا ۳0 مدال می گیرد سرپرست کاروان ایران به »شهروند« می گوید با 40 یا 120 ورزشکار

و  ورزشکاران  از  حمایت  با  المپیک  ملی  کمیته  که  روزهایی  در  ]شهروند[ 
فدراسیون ها شدیدا به دنبال افزایش تعداد سهمیه های ایران در المپیک 2020 است، 
کمیته ملی پارالمپیک با سیاستی کاملا متفاوت حتی ورزشکارانی که دارای سهمیه 
حضور در پارالمپیک 2020 هستند را از کاروان حذف می کند. این سیاست پارالمپیکی 
وقتی به گوش برخی از ورزشکاران و تیم های حذف شده رسیده، با اعتراض شدید آنها 
مواجه شده و حتی کار تا جایی پیش رفته که برای حمایت از اعضای تیم ملی بسکتبال 

با ویلچر و فوتبال نابینایان کمپین تشکیل شده است. 

حذف بسکتبال و فوتبال از پارالمپیک
از مدت ها قبل کمیته ملی پارالمپیک از سیاست خود برای صرفه جویی در اعزام به 
توکیو خبر داده بود و با ارایه طرحی، یک چارچوب برای اعزام ورزشکاران به پارالمپیک 
2020 مشخص کرد. بر این اساس دارندگان مدال طلا، نقره و برنز جهان و طلای آسیا 
درصورت کسب سهمیه در فهرست اعزامی کاروان ایران قرار می گیرند. براساس 
چنین معیاری، از 73 سهمیه کسب شده ایران برای پارالمپیک، 34 سهمیه توسط 
کمیته پارالمپیک ایران حذف شده است. در این میان علاوه بر ورزشکارانی در 
رشته های دوومیدانی، تیروکمان، شنا، وزنه برداری و تیراندازی، تیم های بسکتبال 
با ویلچر و فوتبال نابینایان هم جزو سهمیه های حذف پارالمپیکی ایران به حساب 

می آیند. 

کمپین اعتراضی به حامد حدادی هم رسید
بعد از انتشار خبر لغو اعزام تیم های فوتبال نابینایان و بسکتبال با ویلچر، در 
فضای مجازی کمپین هایی برای حمایت از این دو تیم تشکیل شد. حتی کار به جایی 
رسید که حامد حدادی، ستاره بسکتبال ایران به حمایت از اعضای تیم بسکتبال با 
ویلچر پرداخت. این تیم که به مدال برنز رقابت های قهرمانی آسیا و اقیانوسیه رسید، 
از نظر حدادی می توانست در پارالمپیک هم مدال آور شود. از سوی دیگر فلفلی، 
سرمربی تیم فوتبال پنج نفره نابینایان که نایب قهرمان المپیک ریو شده، شدیدا 
به این تصمیم اعتراض کرد: »از هر زاویه ای به این تصمیم نگاه می کنم، منطقی برای 
آن پیدا نمی کنم. این تصمیم نه کارشناسی است و نه فنی. می گویند چون قهرمان 
نشدید، اعزام نمی شوید. من نمی دانم این چه سیاستی است که دنبال می شود؛ 

آن هم وقتی رشته ها و مُدل رقابت ها و نتیجه گیری در آنها هیچ شباهتی با هم ندارد.«

رضایی: در این یک سال معیارهای ما را ندیدند؟
هادی رضایی، سرپرست کاروان ایران در پارالمپیک 2020 در واکنش به اعتراض های 
صورت گرفته توسط اعضای تیم های بسکتبال با ویلچر و فوتبال پنج نفره به »شهروند« 
می گوید: »ما یک سال است که این چارچوب را تعیین کردیم و اتفاق جدیدی رخ نداده 
است. اعضای همه تیم ها و مسئولان فدراسیون ها هم از این موضوع باخبر بودند. 
این تصمیم توسط ستاد بازی های پارالمپیک توکیو اتخاذ شده و تحت تأثیر فشار یا 
ایجاد کمپین تغییری نخواهد کرد. ما بارها در این یک سال توضیح دادیم و اعلام کردیم 
که چه ورزشکاران و تیم هایی در فهرست نفرات اعزامی قرار می گیرند. این دو تیم هم با 

توجه به اینکه قهرمان آسیا نیستند، در گروه اعزامی نمی گنجند.«
او در پاسخ به این سوال که بهتر نبود برای رشته های تیمی نباید سیاست 
جداگانه ای درنظر گرفته می شد، می افزاید: »چرا باید برای تیم ها استثنا قایل شویم؟ 
برای ما رشته تیمی یا انفرادی تفاوتی ندارد. الان می دانیم که تیم والیبال نشسته 
زنان به مسابقات کسب سهمیه اعزام نشده، چون می داند اگر سهمیه هم بگیرد، 
اعزام نمی شود. چطور دوستان در رشته های دیگر خبر از چارچوب ها نداشتند؟ ما 
سیاست کیفی را در نظر داریم و معتقدیم اگر 40 ورزشکار اعزام 27 تا 30 مدال می گیریم و 

اگر 120 ورزشکار هم اعزام کنیم، همین تعداد مدال را به دست می آوریم.«
رضایی در پایان می گوید: »این دوستان از  سال قبل چرا اعتراض نکردند؟ شخصا 
بارها این معیارها را برای اعزام توضیح دادم. البته پاسخ سوالم را خودم می دانم، چون 
آن موقع فکر می کردند می توانند در سطح آسیا قهرمان شوند. نمی دانم چطور برخی 
می گویند این تصمیم ها شتاب زده است. ما از آذرماه  سال 97 و بعد از اینکه از 
بازی های پاراآسیایی جاکارتا برگشتیم، این تصمیم را اعلام کردیم و روی سایت 
گذاشتیم. ما به کمپین، هشتگ یا استوری فلان بازیکن کاری نداریم. روی سیاستی 
که اتخاذ کردیم، هستیم. البته روز دوشنبه هیأت اجرایی جلسه خواهد داشت و من 
این موضوع را مطرح می کنم. اگر دوستان رأی به تغییر دادند، شاید چارچوب های خود 
را برای اعزام تغییر دهیم، اما اینکه بخواهیم برای یک تیم خاص ارفاقی قایل شویم، 

اصلا درست نیست.«

علی کریمی آماده دویدن در ماراتن دوبی
از  پیش  چندی  که  کریمی  علی 
خبر  دوبی  ماراتن  در  ثبت نامش 
با  را  خودش  روزها  این  بود،  داده 
در  حضور  برای  سنگین  تمرینات 
می کند.  آماده  جذاب  چالش  این 
در  ایران  تیم ملی  سابق  کاپیتان 
تمرینات  هنگام  او  از  که  فیلمی 
در  است،  شده  منتشر  بدنسازی 

کنار جواد کاظمیان دیده می شود. علی کریمی جمعه هفته جاری باید در ماراتن 
دوبی خودش را در رشته ای جدید محک بزند. 

خبرگرافی
جریمه مالی سنگین، محرومیت و ضررهای ناشی از بلیت فروشی،  حق پخش و... 

تبعات کناره گیری برای ایران چیست؟
برای اینکه تبعات احتمالی کناره گیری از لیگ قهرمانان را بررسی کنیم، باید به قوانین 
مسابقات رجوع کرد. از نظر کنفدراسیون فوتبال آسیا مسابقات این دوره لیگ قهرمانان 
آغازشده است و به همین ترتیب جرایم احتمالی را باید در بندهایی بررسی کرد که به 
کناره گیری تیم ها پس از شروع مسابقات می پردازند. مثلا در ماده 6 آیین نامه لیگ 
قهرمانان آسیا در  سال 2020 به صراحت آمده است: در صورت کناره گیری باشگاه ها، هرگونه 
خسارتی وارد شده باشد، شامل خسارت به باشگاه های دیگر به AFC و کسانی که حقوق 
تجاری و تلویزیونی از این مسابقات دارند، باید از طرف تیم متخلف پرداخت شود. این مبلغ 
را هیات رئیسه تعیین خواهد کرد. پس احتمال شکایت باشگاه های حریف نمایندگان 
ایران هم وجود دارد و آنها ممکن است در این فضا درخواست غرامت کنند، به اینها 
شکایت احتمالی اسپانسر مسابقات، بابت متضرر شدن را هم اضافه کنید. نکته بعدی 
هم کناره گیری همزمان تمام نمایندگان ایران است که هزینه را ممکن است بالاتر ببرد و 
کنفدراسیون تصمیم جداگانه ای نیز درباره فوتبال ایران به علت این تحریم اعمال شده 

اتخاذ کند. همچنین کناره گیری از لیگ قهرمانان، رنکینگ و رتبه فوتبال ایران را هم تنزل 
می دهد و قطعا سهمیه ایران از 2+2 کمتر می شود و ممکن است به یک یا دو سهمیه 
غیرمستقیم برسد. تعلیق فوتبال ایران یکی دیگر از احتمالاتی است که در فضای مجازی و 
رسانه ای صحبت های زیادی درباره آن شده است و مسئولان معتقدند امکان ندارد کار 
فوتبال به تعلیق بکشد. البته کناره گیری از مسابقات رسمی بین المللی خودش به نوعی 
تحریم مسابقات به حساب خواهد آمد، اما به علت اینکه تصمیم سیاسی بوده، باید دید 
مسابقات  کمیته  تصمیم  به  هم  ایران  به هرحال  آمد.  خواهد  پیش  حوادثی  چه 
کنفدراسیون فوتبال آسیا اعتراض دارد و باید دید نتیجه رسیدگی به اعتراض های ایران چه 
خواهد بود. حضور در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا برای باشگاه های فوتبال ایران 
درآمدهای قابل توجه مالی ارزی و ریالی به همراه داشت. به هرحال از محل رایت تلویزیونی 
مسابقات،  تبلیغات محیطی، قراردادهای اسپانسرینگ و پاداش های نقدی برای امتیازاتی 
که در هر بازی گرفته می شود و درنهایت پاداش های نقدی قابل توجه برای صعود از مراحل 
مختلف هر باشگاه پول قابل توجهی به دست می آورد. بلیت فروشی مسابقات خانگی را 
هم می توان به این درآمدها اضافه کرد. حالا اگر تصمیم ایران به کناره گیری در صورت 
تصویب این محرومیت قطعی و اجرایی شود، تمام باشگاه ها ضرر اقتصادی قابل توجهی 

را خواهد داشت.

اشاره

آخریــن ابهــام و نگرانــی امــا درمــورد تصمیــم فیفــا دربــاره مســابقات 
تیم ملــی ایــران در مقدماتــی جام جهانــی اســت. اگــر AFC بــه علــت 
دلایــل واهــی اعلام شــده تصمیــم کمیتــه مســابقات را تصویــب 
کنــد،  آن وقــت ایــن احتمــال وجــود دارد کــه همیــن تصمیــم بــرای 
فوتبــال ملــی ایــران هــم گرفتــه شــود، بــه همیــن دلیــل همــه نگــران 
مســابقات ایــران در انتخابــی جام جهانــی قطــر هســتند، چــون اگــر 
فیفــا هــم وارد ایــن بــازی سیاســی شــود، آن وقــت جام جهانــی بــرای 
ایــران از دســت خواهــد رفــت و مــا از برگــزاری مســابقات ملــی در 
کشــور ثالــث هــم انصــراف خواهیــم داد. البتــه مدیــران فوتبــال 
ــاره  ــا درب ــه آنه ــه ای ب ــچ نام ــد، هی ــلام کرده ان ــت اع ــه صراح ــور ب کش
بــه  طرفــی  از  و  نشــده  ارســال  ملــی  مســابقات  میزبانــی  گرفتــن 
دنبــال اتفاقــات اخیــر رایزنی هــای خــود بــا فیفــا و جیانــی اینفانتینــو 

را هــم آغــاز کرده انــد تــا مقابــل ایــن تصمیــم AFC بایســتند.

تیم ملی هم از میزبانی محروم می شود؟


